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Z á p i s 

 
25. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 19. 1. 2012 od 9 hod. v zasedací místnosti č. N2.903  

(zasedací místnost Karla Čapka) 

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
   
 
Omluveni: Ing. Miroslav Uchytil, Mgr. Zdeněk Jonáš 
 
Neomluven: Rudolf Fiala 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů      p. Dlab 
4.  Průběh zimní údržby komunikací v KHK  Ing. Štěpán, Ing. Zima - SÚS 
5.  Projednání opakující se stížnosti na nedodržování technologické kázně při údržbě komunikací ve 

vlastnictví KHK     Jan Bém, Ing. Štěpán, Ing. Zima 
6. Dodatek smlouvy č.15,  mezi KHK a ČD pro rok 2012 a připravované změny financování 

v průběhu roku 2012 u ČD    Ing. Záleský, Ing. Moravčík          
7. Různé 

  
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné členy a hosty. 
 
 
 
K bodu l 
Zahájení  
 
Přítomno bylo 7 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 25. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    7 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
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Návrh -  schválení přizvaných hostů na 25. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
 
 
Přizvaní hosté: 
Pan Ing. Miloš Štěpán – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Moravčík – ČD a.s. 
Pan Ing. Petr Zima – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Jan Bém – člen Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  
 
  
 
Hlasování: 
         Pro  -    7 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl pana Petra Kuříka 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      7 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkol ů (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Body z předchozího výboru dopravy byly splněny. 
 
     
K 25. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidal Ing. Jan 
Chaloupka. 
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K bodu 4 
Průběh zimní údržby komunikací v KHK  
 
Návrh – Průběh zimní údržby komunikací v KHK  
 
Pan Ing. Petr Zima, seznámil přítomné o průběhu zimní údržby a předložil přehled vybraných 
ukazatelů zimní údržby. 
Opakoval aktuální spotřebu soli, finanční nákladovost, výkony při údržbě a další viz. tabulka 
přílohou k zápisu. 
Aktuální stav soli na skladě je 15000 tun.  
 
 
Hlasování: 
   Pro  -  8 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 25/1/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Průběh zimní údržby komunikací v Královéhradeckém kraji s tím, že se k této 

problematice vrátíme při vyhodnocení zimní údržby v měsíci dubnu 2012. 
 
 
K bodu 5 
Projednání opakující se stížnosti na nedodržování technologické kázně při údržbě 
komunikací ve vlastnictví KHK  
 
Návrh – Projednání opakující se stížnosti na nedodržování technologické kázně při údržbě 
komunikací ve vlastnictví KHK  
 
K 25. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidal Ing. 
Vladimír Záleský 
 
 
Přílohou zápisu článek zveřejněný dne 20. 12. 2011 na idnes.cz 
 
Pan Jan Bém, místostarosta Dvora Králové nad Labem se vyjádřil ke své opakující se stížnosti 
na SÚS Královéhradeckého kraje ohledně nedodržování technologického postupu a tak 
narušování kázně při opravách silnic v kraji. 
 
Pan Ing. Zima se vyjádřil s tím, že od první stížnosti pana Béma se technologická kázeň velice 
zkvalitnila a dále se zlepšuje. 
  
 
 
Hlasování: 
   Pro  -  8  
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  1 
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USNESENÍ 25/2/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Projednání opakující se stížnosti na nedodržování technologické kázně při údržbě 

komunikací ve vlastnictví Královéhradeckého kraje. 
II.  p r o j e d n a l  
  S vedoucími pracovníky SÚS Královéhradeckého kraje způsoby posílení 

technologické kázně na údržbu komunikací v kraji. 
III.  u k l á d á  
  Panu Vlastimilu Dlabovi, předsedovi Výboru pro dopravu Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje, aby ve statutárních orgánech SÚS Královéhradeckého kraje 
projednal posílení kontrolní činnosti vedoucích pracovníků. 

 
 
K bodu 6 
Dodatek smlouvy č.15 , mezi KHK a ČD pro rok 2012 a připravované změny financování v 
průběhu roku 2012 u ČD  
 
Návrh – Dodatek smlouvy č.15 , mezi KHK a ČD pro rok 2012 a připravované změny 
financování v průběhu roku 2012 u ČD  
 
K 25. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidal Doc. RNDr. 
CSc. Marian Slodičák. 
 
Dodatek č. 15 součástí zápisu. 
 
Pan Ing. Moravčík upozornil na důležité články dodatku a na urychlené podepsání dodatku č. 15 
s ČD.  
Pan Ing. Moravčík upozornil, že k 1. 1. 2012 skončila sleva SŽDC pro ČD na osobní dopravu, 
dále od 1. 7. 2012 dojde k zpoplatnění tam, kde motorové vlaky jezdí pod trolejovou trakcí. 
 
 
 
Hlasování: 
   Pro  -  10 
   Proti  -   0 
   Zdržel se -   0 
 
  
USNESENÍ 25/3/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  d o p o r u č u j e  
  Radě Královéhradeckého kraje uzavřít dodatek smlouvy č.15, mezi 

Královéhradeckým krajem a ČD pro rok 2012, s tím, že k dalšímu jednání se vrátíme 
v průběhu roku 2012. 

 
 
 
 
K bodu 7 
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Různé  
 
Návrh – záměry na další období pro autobusovou dopravu 
 
Předseda výboru pro dopravu pan Vlastimil Dlab sdělil přítomným členům informace o 
záměrech v dalším období pro autobusovou dopravu.   Do první změny rozpočtu pro rok 2012 se 
na autobusovou dopravu přidá 20mil. Kč, vzhledem ke stálému navyšování cenu nafty. 
 
Pan Ing. Záleský sdělil, že se nadále pracuje na vzorci pro dvousložkové ceny dopravního 
výkonu.  Na příštím jednání výboru pro dopravu se tento vzorek předvede.  
 
Hlasování: 
   Pro  -  10 
   Proti  -   0 
   Zdržel se -   0 
 
  
USNESENÍ 25/4/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Informace předsedy Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

pana Vlastimila Dlaba o záměrech, které jsou pro další období na autobusovou 
dopravu. 
 

 
 
 
 
Závěr  
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 11:00 hodin jednání ukončil.  

  
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala:  

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


